

# Gerlos Alpenstraße

## Information Wintersaison

für Gäste mit Gästekarte Krimml, Wald, Neukirchen, Bramberg (ausgenommen Saison- oder Jahresgästekarten)

*Sehr geehrte Urlaubsgäste,*

*die Gerlos Alpenstraße ist grundsätzlich ganzjährig entgeltpflichtig. In der Zeit des Winter-Liftbetriebes der Zillertalarena gibt es jedoch eine Sonderregelung. Es erfolgt in bestimmten Fällen eine Zahlung dieses Entgelts durch die Liftgesellschaften und andere Partner.*

### **Zu den Details:**

Mit der Buchungsbestätigung eines Beherbergungsbetriebes der Gemeinden Krimml oder Wald erhalten Sie bereits bei der Anreise an der Kasse der Gerlos Alpenstraße eine kostenlose Fahrt.

Wenn Sie ohne Buchungsbestätigung über die Gerlos Alpenstraße anreisen, ist diese Anfahrt entgeltpflichtig. Dieses Anfahrts ticket wird dann beim Kauf eines Arena-Lifttickets (nur bei einer der Liftkassen in der Zillertalarena) rückvergütet. **Es kann nur 1 Ticket rückvergütet werden. Dieses darf nicht älter als 2 Kalendertage sein.**

Sofern Sie während Ihres Aufenthaltes ein Arena-Mehrtagesticket kaufen oder eine Salzburger Super Ski Card besitzen, können Sie wahlweise auch die Automatikspur an der Gerlos Alpenstraße benutzen.

**Das Arena-Liftticket (Chipkarte) können Sie am Abreisetag auch an der Kasse der Gerlos Alpenstraße abgeben und Sie erhalten dort die Kautions von € 2,- rückvergütet. (In diesem Fall nicht die Automatikspur benutzen).**

Verlangen Sie bei der Ankunft in Ihrem Hotel/Ihrer Pension umgehend die Gästekarte. Wenn Sie kein Arena-Liftticket kaufen, können Sie mit einer Gästekarte der Regionsgemeinden Krimml, Wald, Neukirchen und Bramberg während Ihres Urlaubes die Gerlos Alpenstraße kostenlos benutzen.

## Winter season information

for visitors with Guest Cards for Krimml, Wald, Neukirchen, Bramberg (Except season tickets or annual guest tickets)



*Dear holiday visitors,*

*the Gerlos Alpine Road is subject to an obligatory toll throughout the year. There is a special rule, however, for the period when the ski lifts in the Ziller Valley Arena operate in winter. Reimbursement takes place through the lift companies and other partners.*

### **The Details**

The booking confirmation from one of the accommodation facilities in the community of Krimml or Wald entitles you to free access to your accommodations upon arrival at the Gerlos Alpine Road cash point. If you use the Gerlos Alpine Road to access your accommodations without a booking confirmation, you will have to pay for the ticket. The ticket price will be reimbursed when you purchase an Arena lift ticket (only at one of the lift cash points in the Zillertal Arena).

Only 1 ticket can be reimbursed and it cannot be older than 2 calendar days.

If you buy a multiday ticket for the Arena during your stay or if you have a Salzburger Super Ski Card, you can also use the automatic lane for the Gerlos Alpine Road.

You can return your Arena lift ticket (smart card) at the Gerlos Alpine Road cash point on the day of departure and your € 2.00 deposit will be returned (do not use the automatic lane in this case).

Ask for a guest card as soon as you arrive at your hotel / your B&B. If you do not purchase an Arena lift ticket, the guest card for the local communities of Krimml, Wald, Neukirchen and Bramberg will let you use the Gerlos Alpine Road free of charge during your vacation.

### **Nähere Informationen / Closer Information:**

Tourismusverband Krimml +43 (0) 65 64 / 72 3 90

Tourismusverband Wald-Königsleiten +43 (0) 65 65 / 82 43-0

Kasse Gerlos Alpenstraße +43 (0) 65 64 / 72 61

